
 
 
 
On-us Express     更新 

香港人力資源管理學會員工及會員優惠 

 

新客戶優惠 (有效期至 2024 年 6月 30日) 

新登記 On-us Express帳號的客戶，於 2024年 6月 30日前訂購任何 On-us電子券，可享以下

優惠： 

1. 新客戶免除任何電子券發券費用，並自訂 logo、企業商標及祝福語句。 

2. 特選多個尊貴品牌，一張禮券可通行於 Starbucks、美心西餅、Venchi、三聯書店、百

佳超市禮券、COVA HK等商戶兌換任何心儀商品。 

3. 買滿$5,000即獲 4張$50咖啡禮券，於 Starbucks, COVA HK, 鴻福堂或 Cupping Room 

兌換。 

 

立即登記下單 

新用戶需提供 On-us Express訂單號碼並電郵至 marketing@on-us.com以領取咖啡券。 

 

更多優惠詳情，歡迎致電 Cyrus Chan (6402 4080) 或電郵至 cyrus.chan@on-us.com。 
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On-us Express     Update 

Hong Kong Institute of Human Resource Management Staff and Member Discount 

 

New Customer Promotion (Valid until 30 June 2024) 

For newly registered On-us Express users, ordering any On-us e-vouchers before 30 June 2024, 

you can enjoy the below benefits: 

1. New customers enjoy waived e-voucher issuance fees and support for custom corporate logos 

and greetings. 

2. Choose from a selection of prestigious brands. With our multi-brand voucher, recipients can 

choose to redeem at Starbucks, Maxim's Cakes, Venchi, Joint Publishing, Toys“R”Us, 

PARKnSHOP or COVA HK etc. for any desired products. 

3. Spend over $5,000 and receive four $50 coffee vouchers that can be redeemed at Starbucks, 

COVA HK, Hung Fook Tong and Cupping Room. 

 

Register and Order Now! 

New users should provide their On-us Express order number and email  

marketing@on-us.com to claim the coffee vouchers. 

 

For more details on these promotions, please feel free to contact Cyrus Chan at 6402 4080 or 

email cyrus.chan@on-us.com. 
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